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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az edzőtermek támogatásáról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A fitnesztermekbe  a  májusi  újranyitást  követően  a  járványhelyzet  előtti  adatokhoz  képest  a
vendégeknek csupán 30-60 százaléka  tért  vissza.  Igaz,  az  igazolt  sportolók  igénybe vehették  a
nyitás előtt is a termeket, de ez csak a 10 százaléka az odajáró vendégeknek. Az edzőtermek az
elmúlt időszakban óriási bevételtől estek el és még így is sokszor fizetniük kell a helyiség bérleti
díját. 

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem, hogy tervezik-e a fitnesztermek támogatását és a bezárás
miatti bevételkiesés kompenzációját, hogy ne menjenek csődbe?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.06.08.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


